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Abstract (en)
[origin: US2018294590A1] A light signalling and/or lighting device including a housing with an opening and an outer lens fixed to the housing so

as to close the opening. The device further includes at least one electrically conductive track on an inner face of the outer lens; and an electrical
connector fixed to the housing and including at least one elastically mobile electrical contact pressing against the or one of the electrically conductive
tracks so as to ensure an electrical contact with the track or tracks.

Abstract (fr)
L'invention a trait a un dispositif (2) de signalisation lumineuse et/ou d'éclairage, comprenant un boftier (4) avec une ouverture ; une glace (6) fixée

au boitier (4) de maniére a refermer I'ouverture. Le dispositif comprend, en outre, au moins une piste conductrice électriquement (6.3) sur une
face intérieure (6.2) de la glace (6) ; et un connecteur électrique (8) fixé au boitier (4) et comprenant au moins un contact électrique (14) mobile
élastiquement en pression contre la ou une des pistes conductrices électriquement (6.3) de maniére a assurer un contact électrique avec ladite ou

lesdites pistes.
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